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Inleiding 
 
We hebben kennis genomen van de presentatie  ‘Stand van zaken uitvoeringsprogramma Bescherming en Opvang’. Bij de 
presentatie werd duidelijk dat voor de doelgroep (inwoners met een GGZ achtergrond) geen geschikte woningen beschikbaar 
zijn. Voorts hebben wij begrepen dat het proces om te komen tot prestatieafspraken met corporaties nog moet worden 
afgerond.  
 
Vraag 1 
Kunt u aangeven wanneer naar verwachting de gesprekken over prestatieafspraken worden voortgezet dan wel afgerond? 
 
Antwoord 
De gesprekken rondom de prestatieafspraken lopen stroef. Belangrijkste geschilpunt is de verkoop van sociale huurwoningen 
in het licht van de gemeentelijke wens om de voorraad sociale huurwoningen in aandeel gelijk te houden. Op basis van een in 
de zomer uitgevoerd onderzoek hebben wij de corporaties gevraagd om gezamenlijk een nieuw bod te formuleren op onze 
woonvisie. Binnenkort wordt de raad geïnformeerd over dit bod, het standpunt van het college en de voorgenomen 
vervolgstappen. Gezien deze situatie is het op dit moment niet mogelijk om heel precies te zijn over wanneer en in welke 
vorm er prestatieafspraken zullen komen. Wel kunnen we aangeven dat we na het kerstreces de gesprekken met de 
corporaties zullen voortzetten.  
 
Vraag 2 
Is het onderhavige onderwerp al bij de gesprekken over prestatieafspraken aan de orde geweest? 
 
Antwoord 
Dit onderwerp is de afgelopen periode ook in het kader van de prestatieafspraken besproken. Het gaat om een tekort aan 
reguliere sociale huurwoningen voor mensen die uitstromen uit de daklozen opvang, beschermd wonen GGZ en na 
(langdurige) opname in een GGZ kliniek. Dat tekort raakt niet alleen deze groep maar  ook andere doelgroepen zoals 
statushouders, jongeren, mensen die gaan scheiden, mensen die thuisloos zijn door faillissement of inkomensachteruitgang 
et cetera. Ook hiervoor is aandacht bij de prestatieafspraken. Gezien de schaarste van sociale huurwoningen en de omvang 
van de vraag zullen gerichte prestatieafspraken wel bijdragen maar het knelpunt niet volledig kunnen oplossen. 
 
Vraag 3 
Zo niet, is dan het mogelijk om alsnog bij de corporaties aandacht te vragen voor deze doelgroep? 
 
Antwoord 
Ook bij de nieuwe gesprekken over de prestatieafspraken zullen we aandacht vragen voor dit onderwerp.  
 


